



رسالة الرئيس التنفيذي .

السلام عليكم ورحمة الله ,

اود ان اعبر عن شكري لكافة شركائنا من عملاء وموردين وعاملين والذين ساهمو في نجاح ونمو هذه الشركة منذ نشأتها عام ٢٠٠٣ .

اننا بالشركة الالمانية (مجموعة شركات العريفي) ملتزمون بالشراكة مع عملائنا لانجاح مشاريعهم وذلك بتطوير منتجات كيمياوية متخصصة, فعالة وصديقة للبيئة ومطابقة للمواصفات المحلية والعالمية وبكلف مناسبة .

إن مجموعة شركات العريفي تسعى لاستثمار مزيد من الموارد المالية والبشرية لتنمية وتطوير منتجاتنا من الكيماويات المتخصصة فى مجالات المياه والصحة والزراعة والبيئة والطاقة. لخدمة قطاعات استراتيجية و أسواق تصديرية جديدة .

ان حصولنا على شهادات السلامة وشهادات حماية البيئة اضافة الى شهادة المنتجات الآمنة والصديقة للبيئة لتؤكد التزامنا بخدمة المجتمع ورفع مستوى تنافسية المنتج المحلي لخدمة اقتصادنا الوطني .

والله ولي التوفيق.

SUGEST CEO message , alsalam ealaykum warahmat allah

We would like to express my thanks to all our partners, customers, suppliers, and employees, who have contributed to the success and growth of SUGEST company since its inception in 2003.

We, the SUGEST Company (Al-Arifi Group of Companies), are committed to partnering with our customers to make their projects successful through developing specialized, effective and environmentally friendly chemical products that conform to local and international specifications and at reasonable costs.

Al-Arifi Group of Companies seeks to invest more financial and human resources to grow and develop our specialized chemicals products, in the fields of Water Treatment, Public healthcare , Agriculture, Environment and Energy. To serve strategic sectors in KSA and new export market as well.

SUGEST SHALL Maintain QA certifications : ISO 9001, ISO 14001, ISO 45001 and Green Seal Certificate, Management, Safety and Environmental protection certificates, in addition, safe and environmentally friendly products certification.

We at SUGEST confirm our commitment to serving the community and raising the level of competitiveness of Saudi products to serve our national economy.

God Bless you and Thanks you again.